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El PS farà un vot perquè els 
estocs no paguin dos cops

El grup parlamentari socialde-
mòcrata té previst presentar avui 
un vot particular a la proposició 
de llei de l’impost general indi-
recte (IGI) amb la �nalitat d’evi-
tar que hi pugui haver una doble 
imposició pel que fa als estocs 
que els establiments comercials 
tenen acumulats. 

El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, va explicar ahir, en 
acabar la reunió de la comissió 
legislativa de Finances i Pressu-
post, que els demòcrates havien 
intentat  recti�car en aquesta 
qüestió, però que no havia estat 
possible perquè el debat de les 

esmenes ja s’havia tancat a les re-
unions que s’havien celebrat els 
dies 8 i 22 de maig, i per tant el 
reglament no ho permet. 

Bartumeu va manifestar que 
els socialdemòcrates ja havien 
avisat reiterats cops que una es-
mena presentada pels demòcra-
tes suprimia la disposició transi-
tòria segona del text, que pretenia 
precisament que els comerciants 
que ja han pagat l’impost de mer-
caderies indirecte (IMI) per la 
importació dels  seus productes 
haguessin de pagar també l’IGI 
un cop la llei entri en vigor. 
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La remodelació, principal 
eix de treball de la junta

L’associació de comerciants i 
propietaris de l’avinguda Me-
ritxell ha escollit nova junta, 
liderada per Sònia Yebra i que 
representa alhora l’esperit de 
renovació i de continuïtat, com 
va exposar ahir el �ns ara presi-
dent, David Fraissinet. I preci-
sament un dels principals rep-
tes a què haurà de fer front és el 
futur de l’avinguda Meritxell. 

D’aquesta manera, el Comú 
d’Andorra la Vella sembla dis-
posat a tirar endavant una co-
missió, que hauria de servir per 
de�nir el futur de l’avinguda. 
Sobre aquest aspecte, des de 
l’entitat tenen clar que aquesta 

via comercial ha de ser objecte 
d’un seguit de millores i refor-
mes. D’aquesta manera, caldrà 
avaluar quines són les millores 
que s’han de fer i també si l’avin-
guda ha de ser per a vianants o 
no. Des de l’associació posen 
en relleu que són una “associa-
ció prou representativa” perquè 
se’ls tingui en compte. 

El �ns ara president va des-
tacar que seguirà la nova junta 
per “donar un cop de mà”. Com-
pleten la junta Joan Prat, Carme 
Bartumeu, Jordi Ballvé, Jordi 
Arnal i Àngel Aspar.

Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

ESTRASBURG

Reunió de 
Drets Humans

L’ambaixador d’Andorra prop 
del Consell d’Europa, Josep 
Dallerès, ha reconegut la ne-
cessitat d’examinar noves me-
sures per assegurar-se que els 
països executen les sentènci-
es del Tribunal Europeu de 
Drets Humans en temps su�-
cient. Així ho va dir Dallerès a 
la reunió de Drets Humans del 
Consell d’Europa que s’està 
fent a Estrasburg, i que és pre-
sidida per Andorra. El Prin-
cipat presideix la reunió del 
Comitè de Ministres dedicada 
al control de l’execució de les 
sentències.
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